
Referat fra bestyrelsesmøde 

Onsdag den 20-04-2022, kl. 19.30 

Hos Fritse Zinner, Ellebæk Parkvej 42, 8520 Lystrup 

Til Stede: Fritse Zinner, Kristian Skov, John Nørgård, Rasmus Langelund, Bjarne Jespersen 

 

Afbud: 

 

1. Valg af referent 

Bjarne meldte sig 

 

2. Velkomst og kort præsentation 

Fritse bød velkommen og derefter gav alle en kort præsentation af sig selv 

 

3. Gennemgang og færdiggørelse af referat fra generalforsamlingen. 

Der var enighed om at referatet stort set er retvisende. Kristian gennemgår det og sætter det 

op med foreningens logo på. Derefter sendes det ud til bestyrelsen som kommer med 

kommentarer. 

Fritse sørger for at få det kopieret og det deles ud til Alle. John hjælper gerne. 

Enighed om at en fast dato for GF ikke er hensigtsmæssig. 

Ved næste GF skal der medfølge et budget for det kommende år også. 

Bjarne havde printet vores vedtægter ud og gennemgik nogle ændringer der er aktuelle, 

f.eks at der nu er 100 medlemmer samt at indkaldelse og referat kan foregå ved mail og 

hjemmeside samt at bestyrelsen konstituerer sig selv. 

 

4. Arbejdsplan for de kommende måneder 

Arbejdsdag blev fastsat til søndag den 12. juni kl. 10.00. Der skal skuret gennemgås, 

pavilloner skal samles og hvis der er dårlige, skal de kasseres. 

Traileren forsøges solgt da den ikke bruges. 

Fritse skriver ud via Facebook. 

 



5. Blomster. 

Fritse har haft nogen korrespondance med Casper, anlægsgartner vedr. blomster for at få en 

blanding der er lavere end den foreslåede. Casper foreslog en, men den var noget dyrere, så 

den vedtagne beholdes og er udsået. 

 

6. Legeplads. 

Rasmus arbejder videre, har haft kontakt til kommunen vedr. regler/krav. 

Anni fra nr. 138 vil gerne hjælpe til og Rasmus kontakter hende. 

Der er enighed om at den indkøbte gynge sættes op. 

 

7. Hjemmeside. 

Ingen af bestyrelsesmedlemmerne kan bestyre hjemmesiden så Fritse spørger husbonden 

Jim. 

 

8. Næste møde 

Tirsdag den 7. juni kl. 19.30 hos John i nr. 24. 

 

9. Evt. 

Kristan sørger for en afskedsgave til de afgående medlemmer af bestyrelsen. 

Der er Repræsentantskabsmøde i Fællesrådet den 18/5. Fritse deltager. 

Vi talte om at i stedet for at underskrive referatet, sætter vi et punkt på dagsorden der 

hedder godkendelse af sidste referat. 

 

ref. Den 25-4-22 


